
Folketingets Kommunaludvalg har den 13. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 99 (L 65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 99:
"Ministeren bedes oplyse, hvornår Indenrigsministeriet første gang blev gjort 
bekendt med den potentielle problemstilling vedrørende ejendomsskattelovens 
§ 1, stk. 4?"

Svar:
Indenrigs- og Sundhedsministeriet blev kontaktet den 10. december 2010 af 
Jyllands Posten med udgangspunkt i den sag om en andelsboligforening, som 
blev omtalt i avisen dagen efter.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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